

《单词百科:npq是什么意思?npq怎么发音?npq的解释和用法》

英语单词npq是什么意思?npq怎么读?npq怎么发音?简答网为您整理了npq的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



npq的意思

1、abbr.negotiated price quota 谈判价格限额;nonphotoquenchable (defect) 不吸收光（缺陷），非消光（缺陷）；

npq的双语例句

1、However, no significant increase of NPQ was detected during drought stress under low light conditions.

此外，低光干旱胁迫没有导致NPQ显著增加。

2、QP、NPQ were correlated negatively with important economic traits.

qP、NPQ与主要经济性状间的相关系数为负值。

3、 Before treatment, the treatment group and control group in general, NPQ and VAS score was no significant difference (P 0.05). 2.

结果1、 治疗前，治疗组与对照组的一般情况、NPQ及VAS评分无显著差异（P0.05）。

4、 From the measured data are available in different concentrations of acid stress, qP values of all clones and NPQ values were increased significantly.

由测定数据可得，在不同浓度酚酸胁迫下，各无性系qP值和NPQ值均大幅上升。

5、 In contrast, non-photochemical quenching (NPQ) increased significantly during drought stress and was the important photoprotection mechanism during drought stress under high light conditions.

比较而言，在整个高光干旱胁迫期间非光化学猝灭（NPQ）显著的增加，表明热耗散是高光干旱胁迫期间重要的光保护机制。

6、 Fig.4 Response of NPQ to PFD in control and Fe-deficient plants. The left side is maize; the right side is soybean.

图4对照及缺铁植株非光化学猝灭光化学效率（PQ）光强的响应。左侧为玉米，右侧为大豆。

7、 At low temperature and low irradiance, NPQ of grafted plants ascended evidently. It indicated that NPQ could effectively dissipate a portion of energy.

低温弱光胁迫下，黄瓜嫁接苗NPQ明显升高，说明NPQ有效地耗散了部分能量。

以上是简答网为您整理的npq怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于npq的用法、npq的释

义、npq的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/npq>